



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

RACQUETBALL CANADA AND GEARBOX ANNOUNCE
OFFICIAL BALL PARTNERSHIP

RACQUETBALL CANADA ET GEARBOX ANNONCENT UN
PARTENARIAT OFFICIEL POUR LES BALLEES



WINNIPEG (December 8, 2022) – Racquetball Canada and Gearbox Sports have signed on to a new partnership, with Gearbox becoming Racquetball Canada’s Official Ball partner.

The Gearbox Sleek Black Ball will be Racquetball Canada’s Official Ball and will be used in all sanctioned tournaments across Canada. As the official ball of the International Racquetball Federation (IRF), it is also used in all international tournaments. The Pro-Penn ball that was previously Racquetball Canada’s Official Ball is no longer available, so the new partnership is vital to Racquetball Canada.

“We are excited to build a relationship with Gearbox,” said Kathy Brook, Racquetball Canada’s Executive Director. “With Gearbox’s commitment to both development and superior performance, we think together we can continue to grow the sport of racquetball both in Canada and abroad.”

This new partnership confirms the commitment of both Gearbox and Racquetball Canada, by providing a quality product and partnership that will benefit players of all ages and skill levels and will keep the sport moving forward across the country. Gearbox has already contributed to the development of the sport in Canada through a generous donation of balls, as well as racquets and eyewear to be used for junior programs.

“Gearbox is thrilled to partner with Racquetball Canada and proud to be the official ball for years to come,” said Joel Arredondo, Athlete Manager with Gearbox Sports. “Our goal to support and grow the sport align perfectly, and we can’t wait to collaborate with Racquetball Canada and see what else we can achieve together.”

About Gearbox Sports

Gearbox Sports was launched in 2007 in San Diego, CA. Founded and designed by a professional racquetball athlete with over 30 years in the composites industry, Gearbox products are created with technology and durability at the forefront. Built to last, they are the only paddles in the industry with a patented carbon fibre core. The brand offers a wide range of products, apparel and high-quality accessories for pickleball, racquetball, paddleball and squash. Gearbox is available at hundreds of retailers worldwide and online. For more information visit:

<https://www.gearboxsports.com/>

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit us at <https://www.racquetballcanada.ca>

WINNIPEG (8 December 2022) - Racquetball Canada et Gearbox Sports ont signé un nouveau partenariat, Gearbox devenant le fournisseur officiel de balles de Racquetball Canada.

La Balle Sleek Black de Gearbox sera la balle officielle de Racquetball Canada et elle sera utilisée dans tous les tournois sanctionnés au Canada. En tant que balle officielle de la Fédération internationale de racquetball (IRF), elle est également utilisée dans tous les tournois internationaux. La balle Pro-Penn qui était auparavant la balle officielle de Racquetball Canada n'est plus disponible, ce nouveau partenariat est donc vital pour Racquetball Canada.

«Nous sommes ravis d'établir une relation avec Gearbox», a déclaré Kathy Brook, directrice administrative de Racquetball Canada, qui ajoute : «Grâce à l'engagement de Gearbox envers à la fois le développement et la performance de haut niveau, nous pensons qu'ensemble, nous pouvons continuer à développer le racquetball au Canada et à l'étranger.»

Cette nouvelle alliance confirme l'engagement commun de Gearbox et de Racquetball Canada de permettre au racquetball de continuer à progresser dans tout le pays, en fournissant un produit de qualité et en offrant un partenariat qui profitera aux joueurs de tous les âges et de tous les niveaux de compétence. Gearbox a déjà contribué au développement du racquetball au Canada en faisant un don généreux de balles, ainsi que de raquettes et de lunettes qui seront utilisées pour les programmes juniors.

«Gearbox est ravie de s'associer à Racquetball Canada et fière d'être son fournisseur officiel de balles pour les années à venir», a déclaré Joel Arredondo, directeur des athlètes chez Gearbox Sports, qui poursuit : «Notre objectif de soutenir et de faire croître le racquetball est parfaitement en ligne avec ce partenariat, et nous sommes impatients de collaborer avec Racquetball Canada et de voir ce que nous pouvons encore réaliser ensemble.»

À propos de Gearbox Sports

La compagnie Gearbox Sports a été lancée en 2007 à San Diego, en Californie. Fondés et conçus par un athlète professionnel de racquetball ayant plus de 30 ans d'expérience dans l'industrie des composites, les produits Gearbox sont créés en mettant la technologie et la durabilité au premier plan. Construites pour durer, les raquettes de Gearbox sont les seules raquettes du secteur dotées d'un noyau en fibre de carbone breveté. La marque propose une large gamme de produits, de vêtements et d'accessoires de haute qualité pour le pickleball, le racquetball, le paddleball et le squash. Les produits de Gearbox sont disponibles chez des centaines de détaillants dans le monde entier et en ligne. Pour plus d'informations, visitez le site : <https://www.gearboxsports.com/>

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre site web : <https://www.racquetballcanada.ca/fr/>

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director/
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422